
Érkezett: 2013 DEC 1 2.

írásbeli választ iaénvl8 kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Varga Mihály nemzetgazdasági miniszter úrhoz:

„Hány esetben indult eljárás az elmúlt két évben fogyasztószer-reklámo k
kapcsán?”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Miniszterelnök Úrnak címzett írásbeli kérdésemre Ön által nyújtott válaszában arról tájékozta t
a gyors fogyást ígérő termékek reklámtevékenysége kapcsán, hogy a hatályos szabályozás
több oldalról és kellően súlyos szankciókkal tiltja az általam kifogásolt fogyasztószer -
reklámokat és egyben lehetővé teszi a fogyasztókat megtévesztő kereskedelmi gyakorlattal
szembeni fellépést is .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Az elmúlt két évben hány esetben indult eljárás a szóban forgó fogyasztószer-
reklámok kapcsán?
Mi lett azok eredménye? Milyen súlyos szankciókat róttak ki az érintettekre ?
Mely hatóság illetve hatóságok folytattak eljárást az ügyekben, mert jómagam több
ízben találkoztam azzal a gyakorlattal, hogy az érintettek csak egymásra mutogatnak ?

Megtisztelő válaszát várva !

országgyűlési képviselő

Budapest, 2013 . december 11 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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